

## Notulen van de 47<sup>ste</sup> algemene ledenvergadering 2022

1. Opening door Dhr. van den Akker.  
Hans opent de vergadering om 20:05 en heet iedereen welkom.  
Hans vraagt om een minuut stilte voor de ontvallen leden.  
De agenda wordt doorgenomen en goedgekeurd door de leden.
2. Notulen van de 47<sup>ste</sup> algemene ledenvergadering van 2018 door dhr. van Moorsel.  
Mike leest de notulen voor en er komen geen op- of aanmerkingen vanuit de leden.  
Ad v Dooremalen heeft een vraag over de gangbaarheid bij het Deurnes Kanaal. Hans legt het een en ander uit rondom de Peel kanalen, maar verderop in de vergadering komt er meer.
3. Financieel jaarverslag 2020 en 2021 door dhr. Verstegen.  
Hans leest het financieel jaarverslag voor. De boekhouder heeft het verslag goedgekeurd. We hebben in het seizoen 2019-2020 extra kosten gemaakt voor de nieuwe stekken aan de Brink.  
Gerrit vd Werf helpt Hans met aanwijzingen waar Hans niet goed uitkomt. 2020-2021 komt beter uit de verf met een positief saldo. Hans had dat jaar veel kasgeld, omdat er nog maar beperkt inlevermogelijkheden zijn voor contant geld.  
Ad v Dooremalen vraagt waarom de HSV meerdere betaalrekeningen heeft. Dit is vroeger zo ontstaan, nu is het makkelijk omdat we dan geen negatieve rente hoeven te betalen over het spaargeld.  
Het jaarverslag wordt door de leden goedgekeurd.
4. Jaarverslag door dhr. v d Akker.  
Hans leest het jaarverslag door. Ad v Dooremalen vraagt of het mogelijk is dat men met de auto naar stekken tot 73 gereden kan worden. Het is namelijk ver lopen. Reactie van bestuur is, dat dit niet toegestaan gaat worden. Toen de nieuwe parkeerplaats er nog niet was, was het tot 58 ook ver lopen. Dit is in principe niet veranderd.
5. Bestuursverkiezing.  
Dit jaar hebben we drie aftredende leden, waarbij Frido en Mike herkiesbaar zijn. Bennie heeft aangegeven niet meer herkiesbaar te zijn. Hans zet Bennie nog in het zonnetje voor zijn jarenlange inzet voor de HSV en benoemt Bennie tot erelid van de HSV.  
We hebben nog steeds een tekort aan bestuursleden. Roy Hanrats en Roeland Brocken zijn ondertussen wel al aangesloten bij het bestuur en hebben al enkele vergaderingen achter de rug.  
  
Pauze met loterij.  
Hans Verstappen, Mike vd Einden, Martien Hoskins Henk Versuijlen en Cor Aldenlee winnen een gratis vergunning.
6. Wedstrijden 2018 door dhr. Bots.  
Bennie leest voor de laatste keer de uitslagen van de wedstrijden en 2020 en 2021 voor. De vangsten over de twee jaren verschillen nogal van gewicht. Hans bedankt de wedstrijdvisser

voor afgelopen seizoen, en veel succes met komend seizoen. Wie mee wil doen met de wedstrijden, dient zich op te geven. Dit kan ook op [hsvdepeel@hotmail.com](mailto:hsvdepeel@hotmail.com), Mike zorgt dan dat deze aanmeldingen op de juiste plek komen.

7. De Brink door dhr. Kanters.

Frido leest zijn verslag voor over de Brink. De belangrijkste punten die daarin terugkomen zijn de nieuwe stekken aan de Snoertsebaan en een eventueel hekwerk rondom de vijver. En dat de fabriek stil komt te liggen en voorlopig niet gaat draaien. We hebben nog een pachtovereenkomst tot en met 2026. Maar over het hekwerk is nog teveel onduidelijk, om er verdere uitspraken over te doen.

Carlo Martens vraagt waarom er zo weinig karpers uitgezet is afgelopen jaar. Dit is volgens het beleid wat we afgelopen jaren met de karperscommissie hebben afgesproken. Het budget komt uit de verkoop van de nachtvispassen. Omdat het nog onduidelijk is wat de toekomst van de Brink voor de HSV zal zijn, wordt daar ook voorzichtig mee omgegaan.

Hans geeft aan dat we de karpervissers gevraagd hebben om op te letten met plaatsen van beelden van vissen op sociale media, trekt misschien een slag vissers aan die we liever niet op de vijver zien.

Gerrit vd Werf stelt het uitzetbeleid in twijfel. Waarom zouden we veel witvis van brasem uitzetten, als dit voer voor snoek en aalscholver gaat zijn. Ook kan deze vis zich niet goed aanpassen aan een ander water en zal eerder dood gaan. Hans geeft aan dat we hierin Sportvisserij Limburg (SVL) volgen en het beleid wat zij een vijf jaar geleden voorgesteld hadden.

Peter v Dinther snapt het uitzetbeleid ook niet, er moet aalscholverbesteding uitgezet worden. Denk hieraan aan karpers en kruis/kroes karpers. Na de uitzet van afgelopen winter is nogal wat dode brasem gevonden op Heijakker en Clarinet. Hans geeft nogmaals aan dat we het beleid van SVL volgen en dat er vissers zijn die graag een voorn willen vangen.

De vraag komt of het niet belangrijk is voor een vereniging om de leden te horen en ook aan hun wensen te voldoen bij een uitzet. Dat men door voortschrijdend inzicht ook op andere gedachten zijn gekomen. Dat er hier in de vergadering gestemd kan worden of men liever witvis of karpers uit wil zetten. Hans geeft aan dat wanneer er gestemd gaat worden, hij zal opstappen als voorzitter. Een heftige discussie volgt in de vergadering, waarin veel herhaald wordt van wat al gezegd is. Hans v Gemert vraagt of er wel geluisterd wordt naar de andere bestuursleden, Hans reageert daarop dat hem dat niet veel kan schelen wat de rest van het bestuur er over denkt.

Toch dringen de leden aan op een stemming over het uitzetten van nieuwe vis. Er wordt gestemd en er zijn 44 leden aanwezig.

Op de vraag of er (kleine) karpers en kruis/kroes karpers uitgezet moeten worden stemmen 26 leden voor. Op de vraag of er voorn en of brasem uitgezet moet worden stemmen 6 leden voor.

8. De Clarinet, Peellandvijvers en Heijakkervijver door dhr. Trienekens.

Klaas vertelt zijn verhaal over de vijvers.

Gerrit vraagt of er tussen de steigers op de Heijakker gesnoeid kan worden, het onkruid wordt daar wel heel grof. Hans zal dit bij de gemeente aangeven.

Het waterpeil van de Clarinet fluctueert nogal, ondank dat de afvoer voor een gedeelte dicht zat. Op de Peelland vijver zijn de wilgen gesnoeid die in de kant staan. Paul v d Westerlo

geeft aan dat dit door de gemeente gedaan moet worden, dat de HSV alleen binnen de watergrens hoeft te snoeien. Dit is gedaan om ervoor te zorgen dat het riet beter groeit, daar hebben we zelf ook baat bij. Hans v Gemert vraagt of we de aalscholver mogen verjagen, bijvoorbeeld met een alarmpistool. Mike geeft aan dat een wijk daar niet op zit te wachten, dat iemand staat te knallen aan een vijver.

Er komt een vraag of het snoeihout beter opgeruimd kan worden, want het wordt terug in de vijvers gegooid. We zijn daarin afhankelijk van de gemeente, wanneer zij het komen ophalen. Paul v d Westerlo had nog gehoord dat de aalscholver afgeschoten mocht worden, hier hebben wij als bestuur nog niets van gehoord.

9. Het Deurnes Kanaal en de Helenavaart door dhr. Verstegen.

Hans doet zijn verhaal over de kanalen. Het werk aan de kanalen is volop aan de gang. 31 maart komt er meer uitleg over de voortgang van de werkzaamheden. Een filmpje maakt veel duidelijk. Verder komen er geen vragen vanuit de leden.

10. Mededelingen door dhr. v/d Akker.

Hans neemt de criteria voor het verkrijgen van een nachtvisvergunning nog een keer door. Nu geen 50 uitgaves, misschien dat dat komend seizoen wel gaat zijn.

Dit jaar voeren we ook weer bij, in de hoop de vis naar de kant te krijgen, vooral aan de Brink.

Dit jaar kunnen we misschien ook een aantal wedstrijden aan het kanaal houden, daarmee kunnen we de Clarinet wat ontzien.

Het gebruik van leefnetten is alleen tijdens wedstrijden toegestaan.

De slagbomen aan het kanaal komen op +/- 300 meter aan beide zijden vanaf de eikenlaan. Wel vragen we daarvan een sleutel zodat we tijdens een wedstrijd daar wel meer meters te beschikking hebben.

We hebben het water van de Brink laten controleren en dit is niet optimaal. In juni komt er hopelijk een uitgebreider onderzoek. Het zou beter zijn als er meer waterplanten in het water zouden zitten. Dit zou de vis ook meer naar de ondiepe stukken kunnen halen.

Paul geeft aan dat bij de regel 3 van de nachtvispasvergunning de functie van controlerend naar toezichthoudend is veranderd, zodat we geen ongewenste situaties krijgen, als iemand een keer naar de vergunning vraagt. Bel meteen een controleur of de politie als je zaken ziet die niet in de haak zijn.

Ad Doormalen geeft aan dat hij vindt dat de leden te weinig gehoord worden, dat het lijkt dat ze helemaal geen inbreng hebben. Hans reageert daarop dat er geluisterd wordt, maar het bestuur beslissingen maakt. En wil hier verder niks meer over horen.

Paul v d Westerlo geeft aan dat er besloten was om de nachtvisvergunningen op maximaal 50 te houden. Dit is nu niet aan de orde, moeten niet aan het getal 50 vasthouden. Al streven we daar wel naar.

Hans v Gemert vraagt of door het stilvallen van de fabriek niet automatisch meer waterplanten op de Brink gaan komen, omdat het water helderder wordt. Op dit moment is de kwaliteit van het water te slecht om veel draagkracht voor waterplanten te hebben. We moeten het onderzoek even afwachten.

Aanmeldingen voor de wedstrijd zet Mike door naar Tonnie Hoefnagels.

#### 11. Rondvraag.

Er wordt aangegeven dat de vergadering wel strakker mag, drie uur vergaderen is veel te lang.

Hans v Gemert geeft aan dat het afgelopen seizoen de karpercommissie ontbonden is, en mist wel dat hier geen aandacht aan besteed is. Dit had ook anders gemogen.

Roland Nelemans vraagt of er dit seizoen ook windes uitgezet kunnen worden. Dit moeten we kijken of hier aanbod voor is.

Peter v Dinther vraagt of er dit jaar zout op de vijvers gestrooid is. Dit is niet gebeurt, jammer genoeg. En het is nu te laat, want de vis is al uitgezet. Dit nemen we mee voor de komende uitzetting.

Ad Doormalen mist een prognose van de uitgaven in het financieel verslag die we dit jaar voorzien hebben. Hans reageert hierop, dat wanneer je een beetje tussen de regels door kunt lezen, dit wel duidelijk is. Dat we duidelijk in de verslagen aangeven wat er een uitgaven zijn en wat de inkomsten zijn. Ad reageert hierop, dat het heel normaal is, dat wanneer er zo veel geld in kas zit, een prognose van de uitgaven daar bij komt. Hier volgt een kleine discussie op.

Peter v Dinther mist de samenwerking tussen het bestuur en de leden. Lijkt alsof er een verharding tussen de leden en het bestuur ontstaat. Frido reageert hierop, dat de betrokkenheid van de leden minder lijkt te worden. Peter geeft aan dat je het ook andersom kan zien en dat de leden zich niet gehoord voelen en daarom minder voor de club over hebben.

Carlo Martens geeft aan de er enkele bomen slecht gaan bij de nieuwe stekken. Hier gaan we een inventarisatie van doen en nemen we mee met de snoeidagen.

#### 12. Sluiting door dhr. v/d Akker.

Hans sluit de vergadering af om 22:55 en bedankt iedereen voor hun komst.